
 

 

ZÁPIS 

z jednání výkonného výboru profesní organizace fyzioterapeutů ČR (VV UNIFY ČR) 

Termín a místo jednání: řádné jednání VV UNIFY ČR se uskutečnilo dne 17. 5. 2024 hybridní 

formou v kanceláři UNIFY ČR a prostřednictvím ZOOM konference. 

 

Přítomni: V. Toufar, Š. Smejkalová, P. Boháčová, K. Kučerová, L. Schlösingerová, O. 

Němeček 

 

Omluveni: R. Hlavičková, M. Dvořáček, M. Bajerová, S. Krzywoń, Š. Musilová, Z. 

Faltýnková, V. Kubíčková, 

 

 

V úvodu byla provedena kontrola úkolů z minulého zasedání s konstatováním, že všechny 

úkoly byly již splněny nebo jsou řešeny průběžně.  

Souhlasná stanoviska k započítání vzdělávacích akcí v rámci CŽV 
Bylo posouzeno 18 žádostí, všechny získaly SS UNIFY ČR. 

Úkol: asistentka připraví rozhodnutí o přidělených SS včetně seznamu na web a vyrozumí 

všechny žadatele. 

 

Certifikáty CŽV 

Certifikáty CŽV jsou posuzovány průběžně, tištěné certifikáty zaslány žadatelům za období 

březen – květen 2024. 

 

Kancelář 

Zřízena platební brána, ponechán jeden účet. 

Pronajata nová kancelář na Londýnské 376/57, Praha 2, nájem od 1.6.2024. 

Proběhla skartace nepotřebných dokumentů z kanceláře. 

Trezor prodán a odvezen. 

Proběhla revize nábytku a kancelářského vybavení. 

Zřízení nového pojištění kanceláře. 

Úkol: Asistentka bude informovat o změně adresy úřady a smluvní partnery. 

 

Úkol: M. Dvořáček zajistí brandingové materiály s novou adresou a logem – hlavičkový papír, 

certifikát CŽV, prezentace ppt. 

 

 

Webináře na rok 2024 

Jak být fyzioterapeutem ve sportu – bude vyhlášen nový termín 

Vedení ambulantní praxe – přesunuto na září, termín bude upřesněn 

 

Domlouváme webinář s MUDr. Bc. Hrdličkou, Mgr. Vlčkovou a Mgr. Tomášem Kavkou. 

 

Informace z webinářů – pár otázek a odpovědi na ně budou součástí Bulletinu. 

Nově budou webináře vysílány přes youtube kanál, nebudou tedy kapacitně omezeny. 

 



 

 

 

KZS - KOS 

Pravidla pro vznik KOS vyvěšeny na webových stránkách. Kontaktní osoba pro KOS je K. 

Kučerová. 

Ustanovující schůze pro KOS Pediatrie, Pánevní dno a Fyzikální terapie proběhly. Je nutné 

zaslat na UNIFY zápis, seznam zakládajících členů včetně pracovišť, cíl, záměr a plán KOS a 

organizační řád. 

Výzva pro vznik KOS Akupunktura a Sportovní terapie zveřejněna. 

McKenzie zůstane jako KZS v případě, že bude tato podoba schválena Sjezdem. 

 

Bulletin 

V roce 2024 vyjde bulletin k 31.3., 30.6., 30.9. a 15.12. 

Veškeré příspěvky se budou ukládat na sdílený disk i přeposílat emailem redakční radě. 

Je nutné dodržovat stanovené termíny pro zasílání příspěvků. 

Struktura bulletinu zůstane stejná jako vloni – uložena na sdílený disk. Uzávěrka pro 2.číslo je 

15.6.2024, inzerenti obesláni. 

 

Webové stránky 

Webová aplikace téměř dokončena, postupný import na páteřní web. 

Platební brána spuštěna. 

Postupné proškolování asistentky pro práci v adminu webových stránek. Školení nahráváno i 

pro další uživatele. 

Česká ochranná známka zaplacena, čekáme na schválení přes TETRAPAT. 

 

Sjezd 

Termín pro sjezd v roce 2024: 20. – 21.9. v Praze. Vybrán hotel STEP. Bude podepsána 

smlouva o pronájmu prostor, 14 dní před akcí je nutné zaplatit 100% zálohu a říci finální počet 

účastníků. 

Sekce onkologická, vestibulární, ortopedická, fyzioterapie ruky a evidence based medicine – 

krátké přednášky přihlášených – výzva na webu i FB. 

Profesní blok – JUDr. Mach, stanovy, KOS, vstup SÚKL, hygiena, cenotvorba, bezpečnost 

práce. 

Přihlašování na sjezd spuštěno, informace firmám zaslány. 

Úkol: Asistentka rozešle pozvánky hostům a čestným členům. 

 

Dohodovací řízení 2025 

25.4. 2024 – Analytická komise, 15.5.2024 1. a 2.kolo DŘ 

Vzhledem k ekonomické situaci, vysoké inflaci a tlaku MZ na minimální plošný růst úhrad a 

redefinici úhradového limitu PURa, UNIFY zformulovala základní požadavky pro jednání o 

úhradách na rok 2025: 

• do budoucna bude třeba udržet v systému kvalitní poskytovatele, kteří budou pečovat o 

pacienty, kteří péči skutečně potřebují, ponížením HB si je neudržíme!!!  

• např. Požadujeme omezení hrazené péče u určitých diagnóz na určitý počet výkonů, čímž by 

se pojištěnci motivovali k tomu, aby o sebe sami pečovali (podpora prevence) a pokud budou 

chtít, mohou si další léčení sami zaplatit. ZP by hradily pouze určitý počet výkonů na dg. a 

zbytek by si hradili pacienti sami - chceme s tím jít na jednání na MZ  

• Tím by se mohl částečně snížit tlak na PURO  

• Chtěli bychom jít cestou vyčlenění dalších dg. do plně hrazených 

. 

 



 

 

World Physiotherapy 

GM pro Evropský region se koná 23. – 24.5. v Rize, za UNIFY se účastní V.Toufar, K. 

Kučerová a S. Krzywoń). Podána žádost na WP o finanční podporu. 

 

 

 

Strategický plán UNIFY 

Úkol: K. Kučerová bude kontaktovat vytipované členy. Za VV se bude účastnit K. Kučerová, 

R. Hlavičková, S. Krzywoń, M. Bajerová a V. Toufar jako poradní orgán.  

 

Odborná rada 

Úprava činností Odborné rady, doplnění členů OR – osloveny všechny fakulty. 

ZOOM setkání naplánováno na 30.5. od 15:00 hod. 

 

Výběrová řízení 

L. Schlösingerová osloví jednotlivé kraje, update zástupců UNIFY ČR při VŘ, ZOOM setkání 

se zástupci – jednotná pravidla 

 

Různé  

 Korespondence, došlé dotazy a resty z kanceláře budou vyřízeny elektronicky.  

Úkol: asistentka bude na sdílený disk vkládat všechny dotazy a odpovědi rozdělené 

podle témat. 

 Vytvořeny 2 PS na MZ – pro léčebně – rehabilitační (zástupci za UNIFY ČR – V. 

Toufar, R. Hlavičková) a neurorehabilitační péči – (zástupce za UNIFY ČR – O. 

Němeček). Na MZ odeslány požadavky na změnu Poukazu FT 06 s prosbou o data 

z ÚZIS. Jednání 29.3., překlenovací období do konce roku 2026 – FT poukaz bude moci 

vyplnit fyzioterapeut se spec. Způsobilostí, indikovat může nadále i lékař – musí projít 

komisí pro metodiku. Data z ÚZIS – spíše stagnace počtu fyzioterapeutů, do budoucna 

spíše odliv – důležitá je motivace fyzioterapeutů zůstat v oboru – platové podmínky, 

wellbeing. Čekáme na zápis ze schůzky a další data a grafy. 

 Probíhající komunikace asociací logopedů, psychologů, adiktologů – připraven materiál 

o zákonu o komorách, plánována společné konference v roce 2026, společný postup 

proti neoprávněnému provozování praxí. Schůzka s AKP ČR, zúčastnil se V. Toufar a 

K. Kučerová – myšlenka společného zákona o komorách -  AKP probere se svými členy 

 Schůzka na MZ s Mgr. Strnadovou – 14.3. – za UNIFY se zúčastnil V. Toufar a R. 

Hlavičková – diskuze nad problémy z praxe, FT poukaz a další – čekáme na zápis ze 

schůzky. 

 Registrační listy rehabilitace ve VR. Kód VR projednán na PS - verze jednoho výkonu 

pro iktová a kardiovaskulární centra pro nositele K3 - fyzioterapeut - schválen a zařazen 

do vyhlášky č. 134/1998 Sb., kterou se vydává seznam zdravotních výkonů s bodovými 

hodnotami. 

 UNIFY oslovena Národním institutem kvality a excelence zdravotnictví (NIKEZ) 

v souvislosti s přípravou operativního doporučení „Splňuje hipoterapie definici 

zdravotní služby hrazené z veřejného zdravotního pojištění podle § 13 zákona č. 

48/1997 Sb. – schůzka 9.5. – zástupci ČHS, za UNIFY se účastnila K. Kučerová. 

Čekáme na zápis a prezentaci. NIKEZ bude zpracovávat rešerši, do 24.5. úprava otázek. 

 UNIFY oslovena Výborem České onkologické společnosti se snahou iniciovat vznik 

České multidisciplinární kooperativní skupiny pro onkorehabilitaci, schůzka 13.6., za 

UNIFY se zúčastní V. Toufar a K. Kučerová 



 

 

 UNIFY oslovena Zdravotnickým deníkem – dotaz ohledně průběhu DŘ na 2025 – 

odpověď zaslána pí Koubové 

 VV rozhodl, že veškeré vzdělávací akce budou na web a FB umísťovány pouze 

v případě, že dostanou SS a poskytnou členům UNIFY min. 10 % slevu. Jako placená 

reklama umisťovány nebudou vůbec. 

 Každý člen VV půjde jednou za rok na vzdělávací akci, která je zařazena ke schválení 

o SS. 

Termíny zasedání VV na rok 2024: 

26.1., 16.2., 15.3., 19. – 20.4. – výjezdní zasedání, 17.5., 14.6. 

Zapsala: P. Košinová, ověřeno elektronicky členy VV a RK; kontroloval: V. Toufar 


